

Republic of Iraq

MINISTRY OF OIL

SOUTH REFINERIES CO
(S.R.C.)

جمهورية العراق



جمهورية العراق

وزارة النفط

شركة مصافي الجنوب
(المرحلة الأولى)

18-
19/1/17

1907
600

Advertisement
Invitation to Submit a Bid (first time)
SRCQP23-D083

No.: 443
Date: 4-2-2017

To: Gentlemen

Sub.: (LOW VOLTAGE MOTORS)

إعلان مناقصة عامة (للمرة الأولى)

SRCQP23-D083

العدد: 443

التاريخ: 4-2-2017

إلى: السادة

م / (محركات ضغط واطي)

471/2018-E

SOUTH REFINERIES COMPANY / STATE COMPANY
is pleased to invite the qualified and experienced
bidders to submit their bids to supply **LOW
VOLTAGE MOTORS**
and note the following

طلبية الشراء 471/2018-ع
مخرجة

يسر شركة مصافي الجنوب/شركة عامة/قسم العقود والمشتريات
بتنوعه منظمي العطاءات المؤهلين وذوي الخبرة لتقديم عطاءاتهم
لتجهيز: (محركات ضغط واطي) م
مع ملاحظة ما يأتي:

1. The qualified bidders who want to obtain additional information shall call **CONTRACTS & PURCHASING DEPARTMENT - SOUTH REFINERIES COMPANY FROM SUNDAY - THURSDAY 08:00 AM TO 02:00 PM BASRA LOCAL TIME**, as shown in the instructions to bidders.
2. The tender will be executed through the national competitive bidding procedures specified by the Instructions for implementing Government Contracts issued by the Ministry of Planning No (2) / 2014
3. The requisite qualification requirements (a) financial capability. The Bidder shall submit documented evidence on its ability to meet the following financial requirements: 1- Final Accounts Profit rate for the past two consecutive years Authorized and audited by a Recognized Certified Accountant. 2- Annual revenue rate equivalent to (127,500)\$ One hundred Twenty seventy thousand and five hundred dollars for the last Five years. 3-Cash liquidity equivalent to (127,500)\$ One hundred Twenty seventy thousand and five hundred dollars.
b- Experience and technical capability.
The Bidder shall submit documented evidence on its ability to meet the requirements of technical experience listed below [SUPPLY LV MOTORS RUN IN THE OIL FIELDS].

1. على مقدمي العطاء المؤهلين والراغبين في الحصول على معلومات إضافية الاتصال (قسم العقود والمشتريات - شركة مصافي الجنوب/ شركة عامة) (من الأحد إلى الخميس) من الساعة الثامنة صباحاً إلى الساعة الثانية بعد الظهر حسب توقيت مدينة البصرة المحلي) وكما موضحة بالتعليمات لمقدمي العطاءات.

2. سيتم تنفيذ العطاء من خلال إجراءات العطاءات التنافسية الوطنية التي حددتها تعليمات تنفيذ العقود الحكومية والصادرة من وزارة التخطيط رقم (2) لسنة 2014.

3. متطلبات التأهيل المطلوبة: (أ) القدرة المالية: على مقدم العطاء أن يقدم أدلة مرتقة تثبت قدرته على القيام بالالتزامات المالية الآتية: 1- الحسابات الختامية معدل ربح لأخر سنتين متتالية مصادقة ومدققة من قبل محاسب قانوني معتمد. 2- معدل أيراد سنوي يعادل (127,500)\$ مائة وسبع وعشرون ألف وخمسين مائة دولار للسنوات الخمس الأخيرة. 3- سيولة نقدية تعادل (127,500)\$ مائة وسبع وعشرون ألف وخمسين مائة دولار.

(ب) الخبرة والقدرة الفنية:

على مقدم العطاء أن يقدم دليلاً موثقاً يوضح إمكانيته على تلبية متطلبات الخبرة الفنية المدرجة أدناه: [تجهيز محركات ضغط واطي في: (النفط)].